
1 

PROTOKÓŁ NR XXVI/2017 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 26 maja 2017 roku 

 

XXVI Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Sekretarz Gminy – Maria Wilk 

Radca Prawny – Monika Pacholska 

Kierownik Referatu Inwestycji, Nieruchomości i Środowiska Rafał Krasicki 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XXVI sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.   

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zgodnie z paragrafem 32 statutu 

gminy stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Proponuję po Komisji Rolnictwa zdjęcie z porządku 

obrad punktu nr 18 czyli projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w północno-środkowej części obrębu 

Chrzanów. W to miejsce jako punkt 18 proszę o przyjęcie projektu uchwały w sprawie powierzenia 

Wójtowi Gminy Kobierzyce uprawnień do ustalania cen i opłat za usługi komunalne o charakterze 

użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej Gminy 

Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Czy ktoś z państwa ma jeszcze 

wnioski do porządku obrad? Nie widzę wniosków, przystępujemy do przyjęcia porządku obrad. Kto z 

państwa radnych jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad wraz z autopoprawkami – 

proszę o podniesienie ręki. 

Za 13 osób/ 13 obecnych 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i przedstawia się następująco; 

Porządek obrad 

1. Otwarcie XXVI Sesji Rady Gminy. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2017 rok. 

7. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

8. Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na 

czas oznaczony do 3 lat. 

9. Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na 

czas oznaczony do 3 lat. 

10. Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na 

czas oznaczony do 3 lat. 

11. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr IX/113/15 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 25 czerwca 

2015 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kobierzyce. 

12. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr IX/114/15 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 25 czerwca 

2015 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

13. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XVII/286/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 23 czerwca 

2016 r. w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposób ich 

świadczenia oraz wysokości cen za te usługi. 

14. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XVII/287/16 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 23 czerwca 2016 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

15. Podjęcie  uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ograniczania Niskiej Emisji dla gminy Kobierzyce 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Kobierzyce na lata 2017 – 2021 r. 

17. Podjęcie  uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia umożliwiającego realizację 

zadania pn. „Przebudowa skrzyżowania drogi krajowej nr 8 w m. Kobierzyce wraz z budową sygnalizacji 

świetlnej”. 

18. Podjęcie uchwały   w sprawie powierzenia Wójtowi Gminy Kobierzyce uprawnień do ustalania cen i opłat 

za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej Gminy Kobierzyce. 

19.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Wrocławskiej i Polnej w południowo-wschodniej 

części wsi Cieszyce. 

20.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Krótkiej w północno-środkowej części wsi Królikowice. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy rzeką Ślęzą a potokiem Młynówka w południowo-zachodniej 
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części wsi Ślęza. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Akacjowej i Jaśminowej w środkowo-wschodniej części wsi 

Tyniec Mały. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XIV/224/16 z dnia 29 stycznia 

2016r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Wspólnej w środkowej części wsi Kobierzyce. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Chrzanów. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Ślęza.  

26. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kobierzyce. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Wrocławskiemu w zakresie 

przygotowania dokumentacji projektowej oraz wykonania zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa 

sygnalizacji świetlnej skrzyżowania ul. Wrocławskiej i ul. Kolejowej w m. Bielany Wrocławskie”. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Wrocławskiemu w zakresie 

przygotowania dokumentacji projektowej oraz wykonania zadania inwestycyjnego pn. „Budowa chodnika do 

świetlicy wiejskiej w Księginicach (wyniesione przejście dla pieszych)”. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Wrocławskiemu w zakresie 

przygotowania dokumentacji projektowej oraz wykonania zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja 

skrzyżowania ul. Wrocławskiej i ul. Polnej w m. Bielany Wrocławskie” 

30. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Wrocławskiemu w zakresie 

przygotowania dokumentacji projektowej oraz wykonania zadania inwestycyjnego pn. „Zmiana organizacji 

ruchu na skrzyżowaniu ul. Kłodzkiej i ul. Sosnowej w m. Bielany Wrocławskie” 

31.  Interpelacje radnych. 

32. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

33. Zapytania radnych i sołtysów. 

34. Wnioski i sprawy różne. 

35. Komunikaty Przewodniczącej. 

36. Zakończenie obrad.                                                                  

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem protokołu z XXV Sesji Rady Gminy? 

Za – 13 osób /z 13 radnych obecnych na posiedzeniu sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokół został 

przyjęty. 

  

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 
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Ad.5.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przeczytał sprawozdanie z bieżącej działalności               

/ załącznik nr 2/.  

 

Ad.6. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Nie rodzi skutków finansowych ale jakie kwoty i skąd? 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: 1 milion złotych na KOSiR zabieramy z GCKiS, a unijny projekt 

Partnerstwo bez barier - z dotacji. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jest już po konkursach. Od dzisiaj jest pani dyrektor 

KOK-u a dyrektor KOSiR-u od 1 czerwca. Rozmawiałem z panią dyrektor KOK-u żeby obiekt był 

dostępny dla mieszkańców, tak jak świetlice w innych wioskach. Żeby mieszkańcy czuli, że jest to ich 

świetlica. Są stowarzyszenia i koło gospodyń wiejskich - niech one się teraz wykażą swoją 

działalnością. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Proszę uczulić nowego szefa KOK-u, żeby nie likwidować 

kawiarni, żeby ta kawiarnia była ale nie na cele statutowe KOK-u. Żeby ta kawiarnia w strukturze 

KOK-u została. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Ustalimy to z mieszkańcami, to czy alkohol tam będzie 

czy nie to jest inna sprawa, ale bez względu na to czy on będzie czy nie to kawiarnia będzie. Trzeba 

będzie zagospodarować młodzież i to jest zadanie dyrektora KOK-u. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Chce podziękować dyrektorowi Cierczkowi, który z tego 

ośrodka zrobił perełkę. Należy się ukłon w stronę pana Cierczka. 

Radny Henryk Łoposzko: Pan dyrektor był zaproszony na sesję, ale odmówił przybycia. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Panu dyrektorowi kończył sie kontrakt, był konkurs do 

którego nie przystąpił. Ja też bardzo dziękuję za trud włożony w rozwój GCKiS, nie wyobrażam sobie 

żeby teraz było gorzej.  Panie dyrektorki mają zakres podzielony, dodamy im zadań i będą działać. 

Na salę obrad przybył radny Dariusz Matuszewski 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXVI/487/17 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2017 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska : Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE:  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska :  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXVI/488/17  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.8. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały z poprawkami: 

- w paragrafie 1 dopisać - na okres "do 3 lat" 

- wykreślić "dla celów" bo jest to powtórzone dwa razy 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały wraz z poprawkami. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXVI/489/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.9. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXVI/490/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.10. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XXVI/491/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.11. 

Salę obrad opuścił radny Łukasz Orfin. 

Pan Sławomir Chybiński - przedstawiciel firmy ProGeo przedstawił prezentację nt wymogów 

dotyczących gospodarowania odpadami przez gminy /załącznik nr 3/ 
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Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Co z popiołem? 

Pan Sławomir Chybiński: Rozporządzenie nie mówi, że nie można zbierać innych frakcji i ich 

selekcjonować. 

Wójt  Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: 4 kubły będą na ulicy? To jest nieporozumienie. 

Rozumiem indywidualnie taką selekcję. To będzie obowiązkowe dla gmin? 

Pan Sławomir Chybiński: Takie jest sformułowanie w rozporządzeniu. Takie też są interpretacje. 

Radny Wiesław Szwed: Do tej pory mieszkańcy mieli wybór - albo nie segregują i płacą więcej albo 

segregują. Jak to teraz będzie? 

Pan Sławomir Chybiński: Rozporządzenie w tą kwestię nie ingeruje. 

Wójt  Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Co nam zrobią jak tego nie zrobimy? 

Pan Sławomir Chybiński: Rozporządzenie nie mówi o sankcjach. Sprawdzę to. 

Radny Andrzej Krzesłowski: Odpady gumowe, opony - gdzie to dawać, tego nie ma tu 

wymienionego. 

Pan Sławomir Chybiński: Opony są w rodzajach odpadów komunalnych wymienione ale to powinno 

być na PSZOK-u. 

Wójt  Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Opony ciągnikowe - nie przyjmuje tego ani PSZOK 

ani nikt inny. 

Pan Sławomir Chybiński: To nie jest odpad komunalny. To powinno być z działalności gospodarczej 

przekazane do utylizacji. 

Radny Wiesław Muraczewski: Czym się różni opona ciągnikowa od samochodowej? 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Obierki z ziemniaków są komunalne w domu, ale na stołówce już 

jest to odpad produkcyjny. 

Wójt  Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jest problem z oponami a mieszkańcom trzeba 

przekazać co oni mają z tym robić. 

Radny Dariusz Matuszewski: Firma, która wymienia, od razu zabiera stare. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Uchwała w sprawie Regulaminu ma pozytywną opinię Sanepidu. 

Proszę o naniesienie poprawek : 

 paragraf 1 pkt.2 b - powinno być pkt.3 

- c) pkt 4 - 4) 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały z ww. poprawkami. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały z ww. poprawkami.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXVI/492/17 w sprawie zmiany Uchwały nr IX/113/15 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 25 

czerwca 2015 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.12. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XXVI/493/17  w sprawie zmiany Uchwały nr IX/114/15 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 25 

czerwca 2015 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.13. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Salę obrad opuścił radny Wiesław Muraczewski. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXVI/494/17 w sprawie zmiany Uchwały nr XVII/286/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 23 

czerwca 2016 r. w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, sposób ich świadczenia oraz wysokości cen za te usługi. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.14. 
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Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. Dodatkowa poprawka - w treści uchwały 

należy poprawić rok - 2016 a nie 2015. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały z ww. poprawką. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały z ww. poprawką.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXVI/495/17  w sprawie zmiany Uchwały nr XVII/287/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

23 czerwca 2016 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Na salę obrad wrócił radny Wiesław Muraczewski. 

 

Ad.15. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Było kilka poprawek, które były 

uwzględnione przez komisje - zrobię przerwę, żeby komisja zaopiniowała. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jest to bardzo ważna uchwała, która pozwoli na dofinansowanie dla 

mieszkańców. Myślę, że spotka się z zadowoleniem społecznym. 

Kierownik Referatu Inwestycji, Nieruchomości i Środowiska Rafał Krasicki przedstawił 

prezentację - Program Ograniczania Niskiej Emisji dla Gminy Kobierzyce / załącznik nr 4/ 

Następnie omówił istotne poprawki do projektu uchwały: 

- dodano możliwość finansowania przyłączy 

- zwolnienie kominków rekreacyjnych pod warunkiem, że nie są jedynym źródłem energii 
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- ujednolicono - norma 5. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Ogłaszam 15 minut przerwy i proszę 

komisje o zaopiniowanie. 

Przerwa. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Wznawiam obrady sesji, stwierdzam 

że po przerwie Rada posiada quorum jest władna i podejmować prawomocne uchwały. Proszę 

Przewodniczącego Komisji Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały z wszystkimi poprawkami. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały z wszystkimi poprawkami.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały z wszystkimi poprawkami.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Henryk Łoposzko: Cieszę się, że taka uchwała jest bo ona wychodzi na przeciw sytuacji w 

kraju. Wracam z prośbą do pana wójta - uchwała patrząc na warunki jakie muszą być spełnione 

wykluczy wielu mieszkańców bo jest tu określona bardzo wysoka norma, która ich eliminuje. Dlatego 

kolejny raz proszę żeby monitować do gazowni, abyśmy umożliwili korzystanie z tego projektu. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Ta uchwała dopuszcza kotły o najwyższym standardzie. 

Ten program rozrusza gaz. W tym roku może zacznie się już zmiana. 

Radny Czesław Stadnik: Najważniejsza teraz jest technologia rozwoju kotłów. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXVI/496/17 w sprawie przyjęcia Programu Ograniczania Niskiej Emisji dla gminy 

Kobierzyce. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.16. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. Proszę uwzględnić poprawki - w paragrafie 6 

wykreślić ustęp 6 oraz poprawić uzasadnienie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały uwzględniając poprawki. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały z wszystkimi poprawkami.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Czesław Stadnik: Dom czynszowy w Domasławiu - jedna pani tam nie chce wykupić 

mieszkania. Czy można znaleźć na to radę? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Żeby była bonifikata wykupić muszą wszyscy. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Czy nie należy pomyśleć o budynkach komunalnych jakie 

wynajmujemy? Myślę, że w naszej gminie rację bytu by miała spółka komunalna. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: My się do tego przymierzamy. Utworzenie spółki 

gminnej będzie w przyszłości niezbędne. Jest to duży temat. 

Radny Czesław Stadnik: Kolejka oczekujących jest duża. Czy mamy jakiś teren i pomysł na to? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Mamy teren w Tyńcu nad Ślęzą. Głodu mieszkań nigdy 

nie zaspokoimy. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Te mieszkania są w stanie agonalnym. Najpierw trzeba je doprowadzić 

do porządku a potem dopiero nowe. Jest duży temat w Ślęzy - ulica Boczna 4. 

Salę obrad opuściła radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXVI/497/17  w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Kobierzyce na lata 2017 – 2021 r. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.17. 

Na salę obrad wróciła radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jesteśmy w przededniu podpisania porozumienia. Zdecydowaliśmy się 

na realizację tego zadania z własnych środków bo rozmowy wielokrotne nie dały skutku a nam zależy 

na bezpieczeństwie tego skrzyżowania, na bezpieczeństwie mieszkańców.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXVI/498/17  w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia umożliwiającego 

realizację zadania pn. „Przebudowa skrzyżowania drogi krajowej nr 8 w m. Kobierzyce wraz z 

budową sygnalizacji świetlnej”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.18. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 



15 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Kluby sportowe - proszę o preferencyjne potraktowanie 

dzieci i młodzieży z gminy Kobierzyce. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Tu chodzi tylko o siłownię. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: KOK i KOSiR to nie należy zmienić tej wcześniejszej 

uchwały? 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Tam dotyczyło hali. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXVI/499/17  w sprawie powierzenia Wójtowi Gminy Kobierzyce uprawnień do ustalania cen 

i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie 

z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej Gminy Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.19. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Adam Raś: Na tym terenie zabudowa mieszkaniowa jest w głębi. Czy jest możliwość zjazdu z 

drogi krajowej? Cały ciężar ruchu przeniesie się na ulicę Polną. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Nikt nie da zgody na taki zjazd. 

Radny Adam Raś: Tam wyżej jest droga, która wychodzi na "ósemkę". 
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Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Być może słuszna uwaga. Nie 

wiem. Dzisiaj jest funkcja usługowa. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Chcemy wyprowadzić transport z miejscowości na 

peryferie. 

Sołtys wsi Cieszyce Stanisław Kurek: Są działki budowlane, mieszkańcy są niezadowoleni. Jest to 

szeroki temat. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: To zróbmy spotkanie z mieszkańcami. Moja 

propozycja żeby wycofać tą uchwałę i skierować uchwałę na konsultacje społeczne. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Kto z państwa radnych jest za 

wycofaniem projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Wrocławskiej i Polnej w 

południowo-wschodniej części wsi Cieszyce? 

za wycofaniem - 13 osób / 13 obecnych 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że projekt uchwały 

został wycofany. 

 

Ad.20. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXVI/500/17  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Krótkiej w północno-środkowej 

części wsi Królikowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.21. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały, przy czym 2 osoby głosowały za pozytywnym zaopiniowaniem a 4 osoby 

wstrzymały się od głosu.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Wiesław Muraczewski: Jest to teren zalewowy rzeki Ślęza. Obawy mieszkańców budzi fakt, 

że jest to teren odgrodzony wałami przeciwpowodziowymi. Jeżeli nie dopilnujemy, żeby te wały były 

rozgrodzone to może stworzyć jeszcze większe zagrożenie zalania miejscowości Ślęza. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Zadaszenie, wiata - czyli de facto to, co tam jest, to jest już 

zrobione. Skoro 2 osoby były za a 4 osoby się wstrzymały to nie wiem czy to tam jest zrobione 

zgodnie z prawem. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Wały są wykonane, odtworzone za zgodą zarządcy rzeki. 

Wprowadzenie tego planu pozwoli na - zadaszenie, obiekt (wiata) drewniany, - na południu wiata dla 

maszyn gospodarskich. Ten teren jest terenem zalewowym, właściciel może podpisać oświadczenie, 

że w razie "w" udostępni teren na zalanie. Odstąpi od roszczeń gdyby tam zalało. Wał tam dzisiaj 

istnieje. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Myślę, że ten człowiek jest na tyle poważny, że jego 

zdanie droższe od pieniędzy i takie oświadczenie będzie miało prawną moc. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jest to projekt w sprawie przystąpienia. Dokumenty przejdą przez 

państwa ręce oraz instytucji do tego uprawnionych. 

Radny Wiesław Muraczewski: Będzie to obiekt gastronomiczny wraz z fundamentem. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Ale to nic nie zmienia bo właściciel złoży oświadczenie, o którym 

mówiłem. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Rozumiem, że pan Muraczewski jest dobrze zorientowany 

bo to pana teren. Dajmy szansę organowi wykonawczemu. Procedury trwają jakiś czas, nikt nie będzie 

sobie strzelał w kolano. 

Radny Wiesław Muraczewski: Zobaczymy co będzie w planie. Obawy mieszkańców są o to tylko, 

że jest to teren zalewowy. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Woda znajdzie sobie ujście jak będzie wylewać. 

RZGW na pewno nie pozwoliło na odtworzenie wałów wbrew prawu. Tam się działalność przecież 

odbywa. Czy dach nad kortem tenisowym coś zmieni? Tu jest zakaz zabudowy kubaturowej. 
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Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Wnioskuję o zamknięcie dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za 

wnioskiem radnej radnej Apolonii Kasprzyk- Czepielinda? 

za - 13 osób/ 13 obecnych 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” przy 1 osobie wstrzymującej sie od głosu   podjęła uchwałę  

nr XXVI/501/17  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego pomiędzy rzeką Ślęzą a potokiem 

Młynówka w południowo-zachodniej części wsi Ślęza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.22. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXVI/502/17  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Akacjowej i Jaśminowej w 

środkowo-wschodniej części wsi Tyniec Mały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.23. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXVI/503/17 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XIV/224/16 z dnia 29 

stycznia 2016r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wspólnej w środkowej części wsi Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.24. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXVI/504/17  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Chrzanów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.25. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXVI/505/17 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Ślęza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.26. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXVI/506/17  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.27. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Adam Raś: Jestem zaskoczony, że jest to dotacja do dróg powiatowych. Gdy dyskutowaliśmy 

nad budżetem, nie ma zapisu że są to drogi powiatowe. Jest to oczywiście ulica i mieliśmy nadzieję,  

że są to ulice w Bielanach, a tak zwiększamy środki na Bielany na drogi wewnętrzne o 100%, tu są 

inwestycje i jest jeszcze wiele nowych inwestycji. Teraz nie wiemy czy za dwa miesiące radni z 

Bielan nie uznają, że jest za dużo tych pieniędzy i nie przerzucą ich na inny cel. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: To zadanie jest w budżecie jako oddzielne zadanie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Ale to jest w budżecie zapisane jako 

pomoc finansowa, zmieniamy tylko na rzeczową. Jest zapisane - droga powiatowa -ulica Wrocławska. 

Radny Adam Raś: Od wielu lat mieszkańcy południowej części gminy - mówimy o drodze 

powiatowej z Rolantowic do Damianowic. Zawsze była wymówka, że jest to droga powiatowa  a na 

drogi powiatowe nie dajemy dotacji.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Na drogi powiatowe od wielu, wielu lat  dajemy dotacje. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: To jest droga w zarządzie powiatu. Własność nadal nie 

jest nasza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Rozmawialiśmy o tym w marcu i 

nikt nie miał sprzeciwu. 

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” przy 2 osobach nie biorących udziału w głosowaniu / - radna Apolonia 

Kasprzyk-Czepielinda, radny Adam Raś/  podjęła uchwałę 

nr XXVI/507/17 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Wrocławskiemu w zakresie 

przygotowania dokumentacji projektowej oraz wykonania zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa sygnalizacji świetlnej skrzyżowania ul. Wrocławskiej i ul. Kolejowej w m. Bielany 

Wrocławskie”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.28. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXVI/508/17  w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Wrocławskiemu w zakresie 

przygotowania dokumentacji projektowej oraz wykonania zadania inwestycyjnego pn. „Budowa 

chodnika do świetlicy wiejskiej w Księginicach (wyniesione przejście dla pieszych)”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.29. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  przy 2 osobach nie biorących udziału w głosowaniu / - radna Apolonia 

Kasprzyk-Czepielinda, radny Adam Raś/  podjęła uchwałę 

nr XXVI/509/17  w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Wrocławskiemu w zakresie 

przygotowania dokumentacji projektowej oraz wykonania zadania inwestycyjnego pn. 

„Modernizacja skrzyżowania ul. Wrocławskiej i ul. Polnej w m. Bielany Wrocławskie” 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.30. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  przy 2 osobach nie biorących udziału w głosowaniu / - radna Apolonia 

Kasprzyk-Czepielinda, radny Adam Raś/  podjęła uchwałę 

nr XXVI/510/17  w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Wrocławskiemu w zakresie 



24 

przygotowania dokumentacji projektowej oraz wykonania zadania inwestycyjnego pn. „Zmiana 

organizacji ruchu na skrzyżowaniu ul. Kłodzkiej i ul. Sosnowej w m. Bielany Wrocławskie” 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.31. 

Brak. 

 

Ad.32. 

Brak. 

 

Ad.33. 

Radny Czesław Stadnik: Brak sygnalizacji świetlnej w Domasławiu, brak słupków na wysepkach. 

Czy jest taka możliwość żeby serwisowanie tych urządzeń wzięła na siebie gmina? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Słupki będą w innej technologii zrobione, do końca czerwca mają być. 

Sygnalizacja działa - taką mam informację z ostatniej chwili. 

Radny Czesław Stadnik: Pytanie o kolej - podobno Domasław został wykreślony z ewidencji 

przystanków. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Wszystkie drogi możemy przejąć tylko patrzmy na 

koszty. Na temat kolei nikt z nami nie konsultował. 

Radny Czesław Stadnik: Może to wysokie koszty ale dla porównania - w Tyńcu Małym na drodze 

można grać w piłkę, a w Domasławiu kilkadziesiąt tysięcy aut jeździ a czekaliśmy na te światła 3 

miesiące, a w Tyńcu Małym było naprawione na drugi dzień. 

Radny Wiesław Muraczewski: Była przebudowana niedawno droga - odcinek  od Widexu do rzeki 

Ślęza. Na tym odcinku w chodniku jest wyrwa szerokości 50x50, zapadł się ten chodnik. Zgłaszane to 

już było do starostwa, 3 lub 4 miesiące nic nie jest z tym zrobione. To jest za zjazdem w kierunku 

myjni przy posesji pana Braszki - trzeba to szybko zrobić. Kiedy będzie ogłoszony przetarg na 

budowę świetlicy w Ślęzie? 

Kierownik Referatu Inwestycji, Nieruchomości i Środowiska Rafał Krasicki: Przetarg to kwestia 

przygotowania jak będzie komplet dokumentacji. W tej chwili mamy informację, że do wtorku 

projektant ma dostarczyć komplet dokumentacji. 

Radny Wiesław Muraczewski: Ile będzie trwała procedura? 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Miesiąc. 

Radny Krzysztof Kmiecik: Kto ma sprzątać staw między Domasławiem a Tyńcem? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jeżeli by się udało zmobilizować mieszkańców w ramach akcji 

sprzątania świata to byłoby to najlepsze. 
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Radny Adam Raś: Na terenie naszej gminy na południu są zakładane światłowody. Przewody się 

poniewierają, nie są zabezpieczone. Koszenie - całe południe gminy jest zarośnięte. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: W całej gminie ma być zakończone koszenie do środy. 

Sołtys wsi Bielany Wrocławskie Wanda Gołębiewska: Mieszkańcy zgłaszają wywożenie śmieci do 

lasku dużym transportem z Domasławia, na Zimowej w Bielanach jest też takie duże wysypisko. Mam 

prośbę, żeby w najbliższym wydaniu biuletynu "Moja Gmina Moja Wieś" zastrzec, że będą wysokie 

kary w związku z nagminnym zanieczyszczaniem środowiska. Mam dowód, wiem kto to. Druga 

sprawa to barszcz Sosnowskiego się pojawił - prośba, żeby ponowić artykuł z tamtego roku na ten 

temat.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Zgodnie z przepisami prawa odpowiedzialny za odpady jest właściciel 

działki.  

Radna Iwona Rzepka: Wyjazd z Magnic - prawoskręt na Wrocław. Mieszkańcy się skarżą, że 

czekają 15 minut zanim się zmienią światła. Czy można coś z tym zrobić? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Wielokrotnie zgłaszaliśmy to do Generalnej Dyrekcji i bez odzewu. 

Możemy ponowić. 

 

Ad.34. 

Mieszkaniec Kobierzyc Paweł Kiepura: Z okazji dnia mamy wszystkim mamom życzę wszystkiego 

najlepszego a sympatykom KPR-u dziękuję za wspieranie klubu. 

Mieszkaniec Kobierzyc: Chciałem zwrócić uwagę na gałęzie składowane w parku. A propos niskiej 

emisji - brakuje w gminie instytucji, gdzie można zgłaszać skargi na ludzi generujących wysoką 

emisję. Co dalej z budową ośrodka zdrowia? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Ośrodek zdrowia - będzie kontynuowana budowa przez firmę, która 

zaczęła. Mieliśmy problemy z projektem i musieliśmy go poddać audytowi. Audyt był wykonywany 

w trakcie trwania inwestycji i prace będą wznowione.  

Kierownik Referatu Inwestycji, Nieruchomości i Środowiska Rafał Krasicki: Jest w tej chwili 

realizowany projekt zamienny, pewne sprawy są konsultowane z paniami z NZOZ-u bo pojawiają się 

nowe pomysły, trwają uzgodnienia. Na pewno jeszcze miesiąc to potrwa. Wykonawca musi nam to 

wycenić i musimy się porozumieć co do tego, żeby nie było żadnej krzywdy. Nie czekając na całość 

chcemy zamówić stolarkę okienną żeby ten budynek pozamykać. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Odnośnie służby to jedyna instytucja, która może ukarać bezpośrednio 

na terenie gminy Kobierzyce to jest Policja. 

Radny Czesław Stadnik: Krawężniki - nie czekajmy na całość, żeby niepełnosprawni nie musieli 

objeżdżać całości tylko żeby mogli swobodnie wjechać na chodnik do ośrodka zdrowia. 
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Ad.35. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie mam specjalnych komunikatów. 

Kolejna sesja odbędzie się 22 czerwca br. i będzie to sesja absolutoryjna. 

 

Ad.36. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie XXVI Sesji 

Rady Gminy.  

Sesja zakończyła się o godz.13.25. 

 

Liczba załączników: 4. 

 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20170526. 

 

 

 

Protokołowała:                                                              Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce 

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                       Elżbieta Regulska       

 

 


